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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2014/15:176 Alkoholsmuggling

Den 28 augusti i år rapporterade nättidningen Webfinanser att den rödgröna 
oppositionen var överens om att efter valet utreda alkoholsmugglingens 
omfattning och konsekvenser.

I artikeln hänvisade Morgan Johansson till personliga erfarenheter och 
konkluderade att en utredning måste tillsättas direkt efter valet i september. 
Den nuvarande justitieministern beskrev situationen som både kritisk och 
ohållbar.

Centerpartiet har under en längre tid verkat för att lyfta fram den organiserade 
införseln och vidareförsäljningen av alkoholdrycker som ett allvarligt 
samhällsproblem som kräver insatser på flera nivåer. Ett första steg är en 
noggrann kartläggning av den illegala handelns omfattning och karaktär.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

Vad har hänt med initiativet att utreda smugglingen?
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